

ENGLISH (French below)



Press Release – For Immediate Release Paris, June 4, 2024

KENCHANA, a new animation production company founded by two industry experts: Camille Oesch and Guillaume Schmitt.

Camille Oesch (*Totally Spies, Miraculous, Witch Detectives*) and Guillaume Schmitt (Business Affairs), both former Mediawan Kids & Family executives, have partnered up to create a new production company specializing in children's animation content: KENCHANA.

Based in Paris, KENCHANA (a term borrowed from the Korean language, meaning "it's okay", "everything is fine") aims to produce animated series for young French and international audiences. The co-founders' goal is to create new and original series and IPs for a global market and diverse platforms (2D and 3D animated series, in 11' and 22' formats).

With their shared passion for animation, Camille Oesch and Guillaume Schmitt bring with them a vast amount of experience, as well as expertise and complementary business and artistic skills, all to bring a fresh vision and innovative projects to the animation market.

Their careers within several renowned audiovisual groups specializing in this field (most recently at Mediawan Kids & Family), their management of some of the most prominent series in recent years (notably "*Miraculous: Tales of Ladybug & Cat Noir*"), combined with the creation of original series (such as *Petronix Defenders, Karters*, or more recently *Witch Detectives*), have led them to pursuing the ambitious path of entrepreneurship.

At the heart of this project is the development and production of original programs designed for the youth market, relying on French and European talent and writers. KENCHANA aims to establish itself as a strong partner in the audiovisual landscape.

The co-founders will be present at the Annecy International Animation Film Festival from June 10 to 14th, where they will officially announce the launch of the company.

Quotes:

Camille Oesch: “Our goal is to view Creation and Strategy as two sides of the same coin in order to create original yet popular programs. We work for what in my opinion is the most exciting target: kids. By harnessing the talents around us, we want to meet children’s expectations, to spark their imaginations and sense of wonder. That's the power of storytelling; that's our job.”

Guillaume Schmitt: “Our credo is bringing together different worlds and finding the key to making them work together, thus creating original programs. This we have encapsulated in the phrase: ‘Animation With A Twist’. Beyond the projects that we champion, it is also the very essence of our company, founded by two fully complementary individuals.”

About KENCHANA

KENCHANA is a Paris-based animated series production company, founded by Camille Oesch and Guillaume Schmitt, specializing in series for young audiences. Its motto: “Animation With A Twist.”

Press Contacts:

Name: Camille Oesch

Email: c.oesch@kenchana.eu

Phone: +33 6 17 63 75 41

Website: www.kenchana.eu

Social media:

- Linked In: www.linkedin.com/company/kenchana
- Instagram: www.instagram.com/kenchana_animation

KENCHANA

Animation With A Twist.

FRANÇAIS



*Communiqué de presse – pour diffusion immédiate
Paris, le 4 juin 2024*

KENCHANA, nouvelle société de production d’animation créée par deux spécialistes du secteur : Camille Oesch et Guillaume Schmitt.

Camille Oesch (*Totally Spies, Miraculous, Witch Detectives*) et Guillaume Schmitt (Business Affairs), tous deux ex Mediawan Kids & Family, se sont associés pour créer une nouvelle société de production spécialisée dans le contenu d’animation jeunesse : KENCHANA.

Basée à Paris, KENCHANA (*Expression empruntée à la langue coréenne, qui signifie “ça va aller”, “tout va bien”*) a pour ambition la production de séries d’animation destinées à un jeune public français et international. La volonté des cofondateurs est de créer de nouvelles séries et IPs originales, pour un marché mondial et des exploitations diversifiées (*séries d’animation 2D et 3D, en 11’ et 22’*).

Fort de leur passion commune pour l’animation, Camille Oesch et Guillaume Schmitt apportent avec eux une riche expérience, une expertise, et un savoir-faire complémentaires combinant les compétences artistiques et business affairs, afin d’apporter une vision nouvelle et des projets inédits dans le marché de l’animation.

Leurs parcours au sein de plusieurs groupes audiovisuels renommés spécialisés dans ce secteur (dont dernièrement au sein de Mediawan Kids & Family), la gestion de séries parmi les plus en vue ces dernières années (au premier rang desquelles « *Miraculous : Les aventures de Ladybug et Chat Noir* »), alliés à la création de séries originales (comme *Petronix Defenders, Karters* ou plus récemment *Witch Detectives*), les ont incités à suivre le chemin ambitieux de l’entrepreneuriat.

Au cœur de ce projet, le développement et la production de programmes originaux pensés pour le marché jeunesse, qui s’appuient sur les talents et auteurs français et européens. KENCHANA souhaite se positionner comme un partenaire solide dans le paysage audiovisuel.

Les cofondateurs seront présents au Festival international du film d'animation d'Annecy, du 10 au 14 juin pour annoncer officiellement le lancement de la société.

Citations :

Camille Oesch : « Notre objectif est de penser la Création et la Stratégie comme un ensemble afin de créer des programmes originaux, mais aussi populaires. Nous travaillons au service de la cible la plus passionnante à mes yeux : les enfants. Grâce aux talents qui nous entourent, nous souhaitons répondre à leurs attentes et susciter en eux l'imagination et l'émerveillement. C'est la force du storytelling ; c'est notre métier ».

Guillaume Schmitt : « Notre credo, c'est de réunir des univers différents et de trouver la clé pour les faire fonctionner ensemble, en créant ainsi des programmes originaux. Ce que nous avons appelé en bon français : "Animation With A Twist". Au-delà des projets que nous portons, c'est par ailleurs l'essence même de notre société, qui est fondée par deux personnes pleinement complémentaires ».

À propos de KENCHANA

KENCHANA est une société de production de séries d'animation basée à Paris, fondée par Camille Oesch et Guillaume Schmitt, spécialisée dans les séries destinées au jeune public. Sa devise : « *Animation With A Twist* ».

Contacts presse :

Prénom Nom : Camille Oesch

Email : c.oesch@kenchana.eu

Téléphone : 06 17 63 75 41

Site internet : www.kenchana.eu

Réseaux sociaux :

- Linked In : www.linkedin.com/company/kenchana
- Instagram : www.instagram.com/kenchana_animation

KENCHANA

Animation With A Twist.
